

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE HOUSING BANK FOR TRADE AND FINANCE Date: 28-04-2025 12:41:20 PM Subject: Election of The Chairman and Vice Chairman of The	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاسكان للتجارة والتمويل التاريخ: PM 12:41:20 2025-04-28 الموضوع: انتخاب رئيس مجلس الإدارة ونائبه.
With reference to the above subject, Kindly be informed of the decisions of the meeting of the housing bank board of directors held on 24/4/2025, as follows: - Election Mr. Abdel Elah Mohd A Al Khatib chairman of the board of directors of the housing bank. - Election Mr. Yousef Mahmoud H N AL-Neama vice chairman of the board of directors of the housing bank.	بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، أرجو إعلامكم بقرارات مجلس إدارة بنك الإسكان باجتماعه المنعقد بتاريخ 2025/4/24 وكما يلي: - انتخاب السيد "عبد الإله محمد عبد الرحمن الخطيب" رئيس مجلس إدارة بنك الإسكان. - انتخاب السيد "يوسف محمود حسين النعمة" نائب رئيس مجلس إدارة بنك الإسكان.
24-04-2025	24-04-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Abu-salah	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Abu-salah